
Zapisnik seje Upravnega odbora šolskega sklada OŠ Janka Kersnika Brdo  
Datum: 6. 3. 2023 
 
Prisotni predstavnici šole: Veronika Tumpej, Katarina Bergant  
Odsotna: Tadeja Češka Klančar 
Prisotna predstavnica vrtca: Petra Zalaznik 
Prisotne predstavnice staršev: Božena Kovalevska Cerar, Petra Levec, Urška 
Vrankar Dežman 
 
Dnevni red: 
1. Obravnava prispelih prošenj za šolski sklad 
2. Razno 
 
Ad 1 
 
1. Prošnja za nakup 9 nogometnih žog za 1. r. 
 
SKLEP: 
Prošnji se načeloma ugodi, avtorica prošnje pa mora do 17. 3. 2023: 

- obrazložiti, zakaj potrebujejo toliko nogometnih žog (članice UO so 
mnenja, da bi bili 2 na razred dovolj, saj sta večinoma le dva oddelka 
prvošolcev, oddelki pa imajo ure ŠPO izmenično ...), 

- pojasniti, kateri razredi (npr. prva triada) in kdaj (v času pouka ali OPB) 
nameravajo uporabljati te žoge, 

- pojasniti, zakaj ne uporabljajo šolskih žog, 
- predložiti predračun za izbrane žoge. 

Po seznanitvi s pojasnili in s predračunom bodo članice UO še enkrat glasovale 
o prošnji. Če bo sprejeta, se v prihodnjih dveh letih za prvošolce iz sredstev 
šolskega sklada novih žog ne bo kupovalo. 
 
2. Prošnja za povrnitev potnih stroškov terapevtom s psi, ki bodo obiskali PŠ 
Krašnja in PŠ Blagovica 
 
SKLEP: 
Iz šolskega sklada se krijejo stroški dveh obiskov PŠ Krašnja in dveh obiskov PŠ 
Blagovica v skupnem znesku (4 x 30,00 €) 120,00 €. 
 
 
3. Prošnja učitelja prvošolcev v Krašnji za nakup 10 stavnic 
 



SKLEP: 
Prošnji se ugodi, učitelj pa naj kartončke s črkami plastificira, da bodo uporabni 
dlje časa. 
 
4. Prošnja koordinatorke kolesarskih izpitov za nakup opreme in prometnih 
znakov za izvajanje kolesarskega izpita na matični šoli 
 
SKLEP: 
Ker je kolesarski izpit del obveznega programa osnovne šole, so članice UO 
mnenja, da bi morali pripomočke zanj zagotoviti šola in občina, delno pa se 
lahko financirajo tudi iz sredstev šolskega sklada. Poleg tega bi bilo potrebno 
zagotoviti enake pripomočke vsem učencem na matični šoli in podružnicah. 
 
Dokončna odločitev bo sprejeta po pogovoru z vodstvom šole in predstavniki 
občine. 
 
5. Prošnja šolske knjižničarke za financiranje prevoza za člane knjižničarskega 
krožka 
 
SKLEP: 
Prošnji se ugodi z opombo, da se mentorica poveže še s kakim mentorjem, ki 
namerava učence peljati v Ljubljano, da bosta skupaj napolnila naročeni 
avtobus. 
 
6. Prošnja šolske knjižničarke za financiranje nagradnega izleta za zlate bralce 
 
SKLEP: 
Prošnji se ugodi. 
 
7. Prošnja za financiranje igral, peskovnika in gugalnic na matični šoli 
 
Članice UO so mnenja, da je pred nakupom igral potrebno izdelati in predložiti 
natančen načrt ureditve okolice šole, saj so začasne rešitve in nabave prevelik 
strošek. Predlaga se nakup pripomočkov za igre na prostem, ki bodo v času do 
končne ureditve okolice šole učencem pomagale razvijati miselne in motorične 
spretnosti. Poleg tega se namesto peskovnika predlaga t.i. kockovnik. 
 
 
 
 



Ad 2 
 
Predsednica UO šolskega sklada je sporočila, da je Rotary klub naši šoli namenil 
1500,00 € za pomoč socialno šibkim učencem. Sredstva bodo porabljena za 
poplačilo dolgov posameznikov, za financiranje taborov, šol v naravi in 
podobnih dejavnosti ter za nakup šolskih potrebščin. 
 
Mentorica in člani interesne dejavnosti popestrimo šolo nameravajo v jeseni 
2023 organizirati prireditev »Talenti«, na kateri bi se zbiralo sredstva za šolski 
sklad. Mentorica je vse prisotne povabila k posredovanju idej in k sodelovanju 
na prireditvi. 
 
Ideje: 
-  izdelava in prodaja glinenih zvezdic, 
- najemniki šolskih prostorov popestrijo prireditev s svojo točko. 
 
 
Zapisala      Predsednica UO šolskega sklada 
Katarina Bergant     Veronika Tumpej 
 


